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BROI.0012.2.6.2019 
 

Protokół nr 6/19  
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

z dnia 25 czerwca 2019 roku 
 

1. Otwarcie obrad 
 
Pan Włodzimierz Bogdan Karczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
w dniu 25 czerwca 2019 r. o godzinie 1200 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. 
Powitał radnych oraz zaproszonych gości w osobach:  Pana Zygmunta Wierzowieckiego – 
Przewodniczącego Rady,  Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego, Pana 
Jana Ambrożewicza – Wicestarostę, Pani Agaty Wojtkowskiej – Członka Zarządu Powiatu, 
Pani Jolanty Sakowskiej – Skarbnika Powiatu, Pana Adama Rejmaka – Naczelnika Wydziału 
Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa, Pana Jana Stockiego – przedstawiciela 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2. Stwierdzenie quorum  
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 6 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 7 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3. Przyjęcie porządku obrad  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż z materiałami na posiedzenie komisji radni 
otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 5/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

4 czerwca 2019 r.  
5. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu z realizacji umów zawieranych przez Powiat 

Włocławski,  z realizacji umów zleceń i umów o dzieło za lata 2017 – 2018.  
6. Analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2018 r. 
7. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu dotyczącej analizy budżetu Powiatu 

Włocławskiego na 2019 rok w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem 
subwencji oświatowej. 

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi, propozycje do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag?  
Przewodniczący Komisji  zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Przyjęcie protokołu nr 5/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
4 czerwca 2019 r.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z  posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 4 czerwca 2019 r.?  
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 5/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 4 czerwca 
2019 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 6 
Przeciw - 0  
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 5/19 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 4 czerwca 2019  
roku. 
 

5. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu z realizacji umów zawieranych przez 
Powiat Włocławski,  z realizacji umów zleceń i umów o dzieło za lata 2017 – 2018.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Pana Adama Rejmaka – Naczelnika Wydziału 
Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa o przedstawienie informacji. 
Pan Adam Rejmak – Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa 
poinformował, iż niektóre umowy są nadal realizowane. Informacja została przedstawiona 
w formie tabelarycznej. W tabeli pokazany jest numer umowy, data zawarcia, nazwa i adres 
podmiotu, z którym zawarto umowę, przedmiot umowy i okres obowiązywania, wartość 
umowy i sposób jej realizacji. W latach 2017 – 2018 było zawartych 366 umów. W kolumnie 
„uwaga” pokazane jest czy dana umowa została zrealizowana czy nadal obowiązuje, czy nie 
została zrealizowana. 
Radny Zygmunt Wierzowiecki  powiedział, że dużo było zwartych umów. Szczególnie dużo 
umów było zwartych na prowadzenie archiwizacji dokumentów. Radny zapytał czy nikt 
z pracowników nie prowadzi archiwizacji dokumentów, tylko zleca się jej wykonanie na 
zasadzie zawarcia umowy – zlecenia? W Wydziale Geodezji zawartych było dużo umów. 
Należałoby stworzyć komórkę, która tym zajmowałaby się z uwagi na to, że bardzo duże 
środki finansowe zostają wydatkowane na taki cel. Można byłoby prace wykonać własnymi 
pracownikami, których można odpowiednio wynagrodzić. Na pewno byłyby z tego tytułu 
oszczędności. Radny jest zainteresowany w jaki sposób do sprawy podejdzie Zarząd Powiatu.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu z realizacji umów zawieranych przez Powiat 
Włocławski,  z realizacji umów zleceń i umów o dzieło za lata 2017 – 2018.  
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Informacja Zarządu Powiatu z realizacji umów zawieranych przez Powiat Włocławski,  
z realizacji umów zleceń i umów o dzieło za lata 2017 – 2018 stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.   
 

6. Analiza kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych z 2018 r. 
 

Przewodniczący Komisji poprosił Pana Jana Stockiego o przedstawienie informacji. 
Pan Jan Stocki  poinformował, że subwencja oświatowa pokrywa tylko część kosztów. Za 
rok 2018 samorząd dołożył 2.864.341 zł. W punkcie 3 sprawozdania są pokazane koszty 
kształcenia w poszczególnych szkołach. Powstaje pytanie – dlaczego droższe jest kształcenie 
licealne ogólnokształcące od kształcenia zawodowego.  Największe koszty związane 
z prowadzeniem szkół, to są koszty pracownicze. Szkoły, które mają pięciodniowy cykl 
pracy, kosztują najwięcej. Szkoły zawodowe, gdzie część zajęć, to praktyki, kosztują mniej. 
Specjalna organizacja nauki i metod pracy, to kształcenie młodzieży 
z niepełnosprawnościami. Powiat ponosi koszty, które sam prowadzi, jak i w tych, którym 
przekazuje dotację. Na te szkoły są znaczone środki finansowe. Ministerstwo wyraźnie 
wskazuje, że będzie prowadzić bardzo skrupulatne sprawdzać czy środki finansowe zostały 
wydatkowane na kształcenie młodzieży niepełnosprawnej. Kiedy poradnie psychologiczno – 
pedagogiczne wydają orzeczenie dla dziecka niepełnosprawnego, to są konkretne zalecenia. 
Szkoły powiatowe muszą te zalecenia realizować. W informacji pokazany jest też rozdział 
poświęcony szkołom niepublicznym. Również pokazane są wydatki pozostałe, tj.: wydatki na 
komisję egzaminacyjne, dofinasowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 
pozostałą działalność zdrowotną dla nauczycieli, jak również dofinansowanie teoretycznego 
dokształcania zawodowego młodocianych pracowników oraz badania  dzieci z terenu Powiatu 
Włocławskiego z Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej we Włocławku.  
Radny Zygmunt Wierzowiecki zapytał, jaka jest liczebność klas? Ile musiałoby być 
uczniów w klasie, aby nie trzeba było dopłacać do szkoły?  
Pan Jan Stocki powiedział, że liczebność określają stosowne przepisy. Byłaby optymalna, 
gdyby było w klasie 24 uczniów. Jeżeli klasa jest bardziej liczebna, to może dojść do sytuacji, 
że trzeba byłoby dzielić zajęcia przy kwestiach językowych lub w-f i wówczas są kolejne 
godziny dla pracowników. Szkoły powiatowe nie są zbyt liczebne, limity nie są osiągane. 
Niedługo okaże się jaki będzie nabór na rok szkolny 2019 / 2020. Jednak będzie to nabór 
szczególny. Reforma spowodowała, że skumulują się absolwenci szkół podstawowych 
i absolwenci szkół gimnazjalnych. Z bieżącej informacji wynika, iż nabory są całkiem niezłe. 
Są to informacje na razie od osób, które zadeklarowały, że chcieliby skorzystać z oferty danej 
szkoły, a niekoniecznie przynieśli świadectwo ukończenia szkoły.  Na razie jest to akces do 
szkoły. Nie da się doprowadzić do sytuacji, kiedy uda się wyjść na zero. Koszty związane 
z prowadzeniem placówek oświatowych są zawarte nie tylko w subwencji, ale również 
w dochodach powiatu. Jeżeli dążyć do idealnego modelu, to sprawdza się to, aby wyjść na 
zero, w szkołach typu Zespół Szkół w Kowalu. Są tam dość niskie koszty, spora subwencja. 
Decyduje o tym kształcenie dorosłych. W informacji pokazane jest, że  do szkoły trzeba było 
dopłacić. Było to związane z tym, że za ponad 70.000 zł przygotowane były klasopracownie 
do nauki języków, pracownia komputerowa. Od 1 września br. w ZS w Kowalu będzie liceum 
ogólnokształcące.  Po przyłączeniu LO, koszt będzie wyższy. Drogie jest utrzymanie 
budynków. Niski był nabór w ZS w Lubrańcu – Marysinie. Był pomysł zmiany formuły 
funkcjonowania szkoły w młodzieżowy ośrodek socjoterapii. Konkluzja starosty z gronem 
pedagogicznym była taka, że poczeka się jaki będzie nabór do szkoły.  
Radny Wojciech Zawidzki stwierdził, że liczba uczniów miała zawsze przełożenie na 
ekonomikę szkoły. W rolnictwie coraz mniej jest potrzebnych absolwentów szkół rolniczych. 
Absolwenci szkół rolniczych nie mogą znaleźć po szkole pracy. Potrzebne są inne zawody. 
Powiat ma możliwość tworzenia nowych kierunków potrzebnych w sferze produkcyjnej innej 
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niż rolniczej. Winno się zastanowić nad stworzeniem innych kierunków kształcenia. Szkoły 
kiedyś patrzyły bardziej pod kątem tworzenia etatów i na siłę były tworzone kierunki, byle 
był tylko uczeń (za uczniem idą środki finansowe)  a nie patrzono na skutki czy absolwent 
znajdzie pracę.  
Pan Jan Stocki powiedział, że w jednym sezonie nie da się wszystkiego zrobić. W ZS 
w Kowalu (szczególnie w szkole policealnej)  wprowadzenie wielu specjalności powodowało 
duże zainteresowanie szkołą. Absolwenci szkoły dzięki współpracy z rożnymi zakładami 
znaleźli pracę. Jest podanie dyrektora w sprawie utworzenia nowych specjalności. Jest to 
dobrze przemyślane i poparte umowami z pracodawcami. Szkoła będzie przygotowywać 
pracowników i wysyłać ich na rynek. Mając konkretne przygotowanie będą mogli podjąć 
zatrudnienie.    
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację dotyczącą analizy kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie 
danych z 2018 r. 
Informacja dotycząca analizy kosztów prowadzenia szkół powiatowych na podstawie danych 
z 2018 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

7. Rozpatrzenie informacji Zarządu Powiatu dotyczącej analizy budżetu Powiatu 
Włocławskiego na 2019 rok w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem 
subwencji oświatowej. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił Pana Jana Stockiego o przedstawienie informacji. 
Pan Jan Stocki  poinformował, że informacja na dzień dzisiejszy nie jest już zgodna ze 
stanem faktycznym. Na ostatnim posiedzeniu Sejmu RP przyjęte zostały nowelizacje 
dotyczące Karty Nauczyciela – podwyżka wynagrodzeń nauczycieli od września. Od 
początku roku była 5% podwyżka wynagrodzenia. Na tą okoliczność przekazano kwotę 
subwencji. Powiat jeszcze nie otrzymał środków finansowych na podwyżki od września br. 
Będzie ona wynosiła ok. 10%.  Powiat otrzyma te środki z osobnej puli środków. Nauczyciele 
będą zarabiać więcej. Największe są koszty związane z zatrudnieniem nauczycieli. Będzie 
aktualizacja stawek. Wprowadzono kilka zmian w subwencji, zwiększono ją procentowo na 
poszczególne typy szkół, bo pojawiają się nowi uczniowie, że są podwójne roczniki, 
wprowadzono dodatkowe wagi. Po raz pierwszy pojawiła się waga  związana z pomocą 
psychologiczno – pedagogiczną. Pojawiła się waga P20 dotycząca kształcenia w pierwszych 
klasach szczególnych zawodów. W informacji podane są zawody.  Ministerstwo daje sygnał, 
że szkolnictwo zawodowe ma szczególny wymiar. Kalkulując to, co jest obecnie w  planach 
i jakie są obecnie środki z subwencji, to na dzień dzisiejszy powiat musiałby ponieść koszty 
ponad 4 mln zł więcej niż to co otrzyma z subwencji. To są plany, które zmienią się wraz 
z podwyżkami dla nauczycieli. W informacji jest pokazana każda szkoła. Podane są dane 
dotyczące liczby uczniów przeliczeniowych (uczniowie zapisani do danej szkoły w dniu 
30.09. 2018 r.). Na nich policzono kwoty i są zabezpieczone. Radny mówił, że kwota „idzie 
za uczniem”. Przy wyliczeniu subwencji bierze się pod uwagę liczbę uczniów, ale ważny jest 
wskaźnik – jak wykształceni są nauczyciele, na jakim stopniu rozwoju się znajdują. 
W powiecie jest bardzo dużo nauczycieli dyplomowanych i mianowanych.  Mało jest 
stażystów i kontraktowych. Współczynnik podwyższa subwencję. Z uzasadnienia do projektu, 
którym zajmował się Sejm RP, ministerstwo przewidziało trzeci czynnik dotyczący subwencji 
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– sytuacja finansowa samorządu. Należy rozumieć, że bogate miasta dostaną mniej środków 
finansowych a samorządy w trudniejszej sytuacji, rolnicze jakim jest Powiat Włocławski 
trzymają wyższy współczynnik. Należy mieć nadzieję, że trzeci czynnik będzie brany pod 
uwagę. Ministerstwo zwróciło uwagę, że należy zróżnicować pod względem dochodów.  Nie 
da się porównać Warszawy z Powiatem Włocławskim. W rozdziale specjalne metody pracy 
pokazana jest ilość środków finansowych na kształcenie osób z niepełnosprawnościami. 
W rozdziale VII sprawozdania jest informacja dotycząca zestawienia dochodów i wydatków.  
Największą kwotę wydatków stanowią wydatki pracownicze, w tym: wynagrodzenia, składki 
społeczne, ZUS, składki na Fundusz Pracy, wydatki na badania lekarskie, na szkolenia dla 
pracowników, wypłaty delegacji służbowych i pozostałe wydatki związane z pracownikami. 
Planuje się wydatkować na ten cel kwotę 10.428.655 zł, w tym: 8.665.664 zł z działu 801 
i 1.762.991 zł z działu 854. Pozostałe wydatki budżetowe zapisane w planach finansowych na 
2019 r. stanowią wydatki na zakup materiałów i wyposażenia, pomocy naukowych, energii, 
usług remontowych, telekomunikacyjnych, opłat składek ubezpieczeniowych, podatku od 
nieruchomości. Zaplanowano wydatkować na ten cel 1.101.273 zł, w tym: 1.038.793 zł 
z działu 810 i 62.480 zł z działu 854. Łączne wydatki zamykają się kwotą 11.529.928 zł.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem informacji  i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację Zarządu Powiatu dotyczącej analizy budżetu Powiatu Włocławskiego na 
2019 rok w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej. 
 
Informacja Zarządu Powiatu dotycząca analizy budżetu Powiatu Włocławskiego na 2019 rok 
w dziale oświata i wychowanie z uwzględnieniem subwencji oświatowej stanowi załącznik nr 
6 do niniejszego protokołu.  

 
8. Sprawy różne  

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
przedstawić jakieś sprawy, oświadczenia?  
Radny Kazimierz Kaca powiedział, że ZS w Chodczu ma dobre wyniki, stąd  inwestycja 
była dobrym pomysłem. Najgorsza sytuacja jest w ZS w Lubrańcu i ZS w Izbicy Kuj. Sprawy 
te musi przeanalizować Zarząd Powiatu. Na ostatniej sesji Rady Powiatu we Włocławku 
wywołała się dyskusja dotycząca stanu dróg wojewódzkich. Radny zgłosił propozycję, aby na 
najbliższej sesji Rady Powiatu zaprosić przedstawicieli dróg wojewódzkich – marszałka, 
radnych wojewódzkich. Należy konkretnie mówić o tym, co jest zrealizowane.   Odbywały 
się spotkania w sprawie dróg wojewódzkich. Od wielu lat nic się nie zmieniło w  zakresie 
stanu dróg wojewódzkich. Należałoby jak najszybciej zorganizować spotkanie 
i przenalizować stan dróg wojewódzkich.  
Przewodniczący Rady powiedział, że na sesję są zapraszani radni województwa Kujawsko – 
Pomorskiego. Z zaproszenia korzysta jedynie pan Stanisław Pawlak. Przez okres 20 lat 
województwo nie przeprowadziło żadnego remontu, przebudowy, za wyjątkiem ostatniego – 
od Brześcia Kuj. do Kruszyna. Marszałek Województwa zostanie zaproszony i będzie można 
porozmawiać na temat stanu dróg. Członkiem Zarządu jest Pan Sławomir Kopyść, Pani Aneta 
Jędrzejewska. Propozycja zostanie przeanalizowana z wiceprzewodniczącymi rady. 
Przewodniczący stwierdził, że czeka na propozycje, w jaki sposób ma wyglądać sesja. 
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Pan Jan Ambrożewicz – Wicestarosta powiedział, że najbardziej jest zainteresowany drogą 
wojewódzką Szczerkowo – Kowal. Jeżeli z Urzędu Marszałkowskiego przyjmą zaproszenie, 
to wicestarosta chciałby definitywnie  usłyszeć odpowiedź, jak ta droga będzie realizowana, 
w jakim zakresie w kontekście inwestycji powiatowej w miejscowości Chodecz (budowa 
szkoły). Trudno sobie wyobrazić, żeby nie było drogi i młodzież musiała iść do szkoły ok. 1 
km. Pismo, które wpłynęło do Starostwa nie zadawala wicestarosty. Być może, jeżeli 
przyjadą władze z województwa, to radni usłyszą więcej informacji. Dużo rzeczy miało być 
zrobione. Powiat wykonał swoje drogi, a z dróg wojewódzkich została zrobiona jedna. 
Zbliżają się wybory, więc obietnic może być więcej. Obecnie jest o tyle lepiej, że sesje są 
transmitowane, nagrywane i zawsze można wrócić do obietnic. Na otwarciu szkoły będzie 
pewnie wiele osób. Wicestarosta chciałby, aby była wówczas droga i chodnik. Najważniejsze, 
aby młodzież była bezpieczna i żeby był wysoki poziom nauczania.  Wicestarosta przychylił 
się do wniosku radnego Kazimierza Kacy, jednocześnie prosząc, aby dodać sprawę drogi 
Szczerkowo – Kowal.  
Radny Kazimierz Kowal powiedział, że 70% powiatu okalają drogi wojewódzkie. Nie 
wiadomo, kiedy będzie skończona droga Brześć Kuj. – Kowal. Na sesję powinni być 
poproszeni wójtowie / burmistrzowie oraz parlamentarzyści i przedstawicielami GDDKiA 
z Bydgoszczy.  Od dawna mówi się o obwodnicy Brześcia Kuj.  i połączeniu od Falbanki do 
zajadu z autostradą. Jest to istotne dla rozwoju powiatu.  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że nie wie na jakim etapie są plany korekty drogi 
265 Kowal – Brześć Kuj. Dużo było poprawek.  Do końca roku 2020 jest szansa zakończenia 
inwestycji. Radny poruszył sprawę pałacu w Brzeziu. Należałoby pojechać i zobaczyć jaki 
jest stan nieruchomości oraz czy można coś uczynić, aby przyspieszyć wyjaśnienie stosunków 
własnościowych.  Radny pamięta sytuację jaka miała miejsce w Wieńcu, kiedy wygaszony 
był szpital. Był to rok 2006.  Gmina Brześć Kuj. pobudowała 8 mieszkań i wyprowadziło się 
z Wieńca 7 rodzin  z terenu pałacowego. Dwa lata temu radny był obejrzeć pałac. Teren 
i pałac są zniszczone. Na remont jest podobno przeznaczone kilkanaście milionów zł. Jedni 
mówią, że będzie robiony remont, inni twierdzą, że nie. Radny zapytał, jaki jest nadzór 
obiektu w Brzeziu? Radni powinni być świadomi, co dzieje się z majątkiem.  
Pan Adam Rejmak – Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa 
poinformował, iż powiat interweniował u wojewody w sprawie pałacu w Brzeziu. Powiat nie 
ma środków na zabezpieczenie nieruchomości. Wojewoda zobligował do zabezpieczenia 
obiektu, ale nie przeznaczono środków. Wcześniej były, ale już dawno ich nie ma. Wydział 
stoi przed dylematem, że nie ma środków na zabezpieczenie nieruchomości. Jest założony 
system alarmowy, za który powiat ponosi koszty. Ogrodzenie jest rozkradane, bo jest poza 
systemem alarmowym. Zgodnie z prawem powiat nie powinien wydatkować środków 
finansowych na pałac, bo nie jest właścicielem. Wojewoda obliguje powiat do ochrony 
obiektu. Aktualnie nic się nie dzieje w sprawie wyjaśnienia prawnego posiadania obiektu.   
Powinny zostać podjęte jakieś działania. Jeżeli nic się nie będzie działo, to trzeba będzie 
zabezpieczyć środki w budżecie roku 2020.  
Radny Wojciech Zawidzki powiedział, że radny Kazimierz Kaca twierdzi, że własność jest 
powiatu, jest akt notarialny. Pytanie – czy powiat może wnioskować o środki finansowe od 
wojewody? Jest to zadanie właściciela, którym jest powiat. W Wieńcu jest do dnia 
dzisiejszego ochrona fizyczna obiektu. Obiekt nie jest ogrzewany. Może warto wystąpić czy 
jest możliwość współfinansowania przez wojewodę nieruchomości w Brzeziu? Jeżeli nie, to 
trzeba będzie pałac w Brzeziu zabezpieczyć.  
Radny Kazimierz Kaca  stwierdził, że obecny sekretarz ma pełną wiedzę na temat 
nieruchomości w Brzeziu, bo jako naczelnik prowadził postępowania. Radny stwierdził, że 
powiat jest właścicielem nieruchomości w Brzeziu. Jest zastrzeżenie spadkobierców, którzy 
wnieśli zastrzeżenie do wojewody.  
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Przewodniczący Komisji powiedział, że w wyniku dyskusji padł wniosek, który zostanie 
poddany pod głosowanie. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za wnioskiem dotyczącym przedstawienia, 
na najbliższej sesji Rady Powiatu we Włocławku, informacji o aktualnym stanie i realizacji 
zadań związanych z remontami, przebudową dróg wojewódzkich na terenie Powiatu 
Włocławskiego w kontekście zamierzeń wynikających z Kujawsko – Pomorskiego Planu 
Spójności Komunikacji Drogowej i Kolejowej 2014 – 2020. Komisja wnosi  
o przygotowanie, w porozumieniu z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 
przedmiotowej informacji.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za podjęciem wniosku i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
podjęła wniosek, który zostanie przekazany do Zarządu Powiatu.  
 

9. Zamknięcie obrad komisji  
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 25 czerwca  
2019 r. o godzinie 1310 zamknął obrady komisji. 
 

 
    Przewodniczący Komisji 
          Budżetu i Finansów  
 
Włodzimierz Bogdan Karczmarek  

 
 
 
 
   Sekretarz Komisji  
Budżetu i Finansów  
 
Mariusz Bladoszewski  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała  
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ….. 


